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Pavel PROUZA, moderátor
--------------------
Zástupci Rady vysokých škol mají stále zásadní výhrady k reformě univerzit. Ministerstvo školství podle nich do poslední
verze věcného záměru zákona opravilo jen technické věci.

Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Rada vysokých škol proto dále trvá na tom, aby vláda materiál neschválila, potvrzuje místopředseda rady Marek Hodulík.

Marek HODULÍK, místopředseda, Rada vysokých škol
--------------------
My doporučujeme vládě, aby tento věcný záměr nepřijala, aby jej vrátila ministru školství k přepracování. V tomto směru
jsme navrhli termín, kdy by bylo možné a z našeho pohledu reálné, aby se takovýto věcný záměr vznikl, prosinec.

Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Návrh zákona o školném a finanční pomoci studentům je podle akademiků nepřipravený. Mají k němu přes 60 zásadních
připomínek. Vyčítají mu kromě jiného i to, že zde chybí návaznost na jiné zákony, analýza dopadu školného na studenty
i státní rozpočet. A v návrhu nejsou vyjasněné ani základní termíny jako třeba příjemce podpory. Klára Bílá, Radiožurnál.


